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Besluitenlijst BCOV van 8 april 2019 (concept)

Aanwezig:
Dhr. N. Meijer (Zandvoort) - voorzitter
Dhr. E.J. Roest (Bloemendaal)
Dhr. M. Smit (Beverwijk)
Dhr. O. Hoes (Haarlemmermeer)
Mevr. A.E.H. Baltus (Heemskerk)
Mevr. A. Nienhuis (Heemstede)
Mevr. W. Verkleij (Uitgeest)
Dhr. F.C. Dales (Velsen)

Mede aanwezig:
Dhr. J. Scholten (CGS)
Dhr. A.F.M. Schippers (directeur VRK, secretaris)
Mw. M.F. Kreuk (bestuurlijk adviseur, verslag)
Mw. M. Somers (plv. DPG)

Afwezig: 
Dhr. J. Wienen (Haarlem) 

Presentatie Wvggz, gezamenlijk met cie. PG&MZ
Aangetekend wordt dat de bespreking vooral tot doel heeft de bij de verplichte GGZ 
betrokken bestuurders in gezamenlijkheid te informeren over het proces van besluitvorming. 
Inhoudelijke besluitvorming is aan de afzonderlijke colleges. Het overleg vindt niet plaats in 
het kader van een formele verantwoordelijkheid in de rol als bestuurders van de VRK, wel zijn 
gemeenten eigenaar van de GGD die mogelijk betrokken wordt bij de uitvoering. Instemming 
met het proces bindt op geen enkele manier de colleges in hun besluitvorming. Om de 
verbinding tussen zorg- en veiligheid op dit thema te kunnen maken, is gekozen voor deze 
gezamenlijke bespreking. 

Britt Huijpen (gemeente Haarlem) en Claire Morssink (GGD) schetsen waar de gemeenten 
voor staan (uitvoering Wvggz met ingang van 1 januari 2020) en lichten de gezette en nog te 
zetten processtappen toe. 
Aangezien niet alle gemeenten de voor de uitvoering van de wet benodigde expertise in 
eigen huis hebben en een doelmatige uitvoering gebaat is bij regionale samenwerking, is het 
idee ontstaan om de GGD, als regionale voorziening waar ook al het ‘Meldpunt zorg en 
overlast’ is ondergebracht, een belangrijke rol toe te dichten. Als uitgangspunten voor het 
oppakken van deze rol zijn meegegeven:

 Uniformiteit in de regio
 Aansluiten bij (bestaande) regionale structuren
 Eenvoudig en efficiënt.

Voor het uitwerken is een werkgroep ingesteld, waarin de geneesheer-directeuren van de 
GGZ-organisaties inGeest en Parnassia, de officier van justitie, Kenter jeugdhulp, gemeenten 
en GGD hebben geparticipeerd. De werkgroep heeft een invoeringsplan opgeleverd.
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De aanwezigen stemmen in met de richting, en menen dat het wenselijk is eerst een 
uitwerking te hebben van de aangegeven richting (activiteiten + kosten), voordat de colleges 
kunnen beslissen. De heer Hoes vraagt aan te geven welke scenario’s daarbij denkbaar zijn. 
Mevrouw Nienhuis constateert dat in het voorstel de uitvoering voor een deel bij de GGD ligt, 
maar dat er mogelijk ook andere scenario’s in beeld gaan komen. Ze vraagt daarom de 
implementatie zo in te richten dat ook andere keuzes in de toekomst mogelijk zijn. De heer 
Dales begrijpt uit de presentatie dat de GGZ-instellingen in dit kader geen rol wensen te 
nemen, hij betwijfelt of er realistische andere scenario’s zijn. 

Mevrouw Nienhuis constateert dat het betreffende gespreksonderwerp er één is die past bij 
wat de vierhoek genoemd wordt. Daarin hebben OM en politie een belangrijke rol. Wat haar 
betreft zou dit onderwerp niet op tafel moeten liggen in een setting waarbij die twee partijen 
niet aan tafel zitten. De heer Van de Velden meldt dat OM en politie nauw betrokken zijn 
geweest bij voorliggend voorstel en dit steunen. Mevrouw Baltus verzoekt gezien de 
agendadruk gebruik te maken van de overlegmomenten die toch al in de planning staan. 
Besloten wordt de nadere uitwerking in een volgende vergadering van BCOV en PG&MZ 
(gezamenlijk) te bespreken en daarbij Politie en OM uit te nodigen.

De heer Struijf doet de suggestie dat de aanwezigen hun colleges alvast te informeren over 
het voorstel over de verplichte GGZ dat wordt voorbereid.  

Gehoord hebbende de discussie besluiten de BC OV en BC PG&MZ:
1. Akkoord te gaan met de richting; met name de rol van de GGD in het kader van de 

melding, het verkennend onderzoek en het advies aan de OvJ; en nadere uitwerking 
van conceptplan implementatie WVGGZ

2. Ermee in te stemmen dat de nadere uitwerking wordt besproken in een gezamenlijke 
vergadering van de commissies, waarbij OM en politie worden uitgenodigd, waarna 
besluitvorming door de colleges kan volgen.

1.1 Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering.

1.2 Besluitenlijst van 25 februari 2019

Naar aanleiding van het verslag merkt de heer Hoes op dat er nieuwe gesprekken zijn 
geweest met PWN in het het bluswaterdossier. Hij zal de heer Wienen vragen ervoor te 
zorgen dat de andere gemeenten van de inhoud op de hoogte worden gesteld.

Mevrouw Nienhuis merkt op dat wat haar betreft de verslagen korter en zakelijker kunnen.

besluit:
 de besluitenlijst van 25 februari 2019 vast te stellen.

1.3 Terugkoppeling diverse bestuurlijke overleggen 

 Veiligheidheisberaad (dhr. Hoes): De laatste vergadering is afgelast vanwege het 
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incident in Utrecht. De heer Hoes meldt dat hij een van de bestuurlijke trekkers is van 
het dossier ‘evaluatie veiligheidsregio’s’. Alle voorzitters van regio’s worden door 
hem of een mede-portefeuillehouder geïnterviewd over hun ervaringen. De omvang 
van de regio is daarbij een onderwerp. Hij constateert dat het een meerwaarde heeft 
dat de betrokken in Kennemerland elkaar goed kennen. De heer Smit vult aan dat het 
risicoprofiel ook bijdraagt aan de zwaarte van een regio, dat is niet alleen afhankelijk 
van het aantal aangesloten gemeenten. De heer Hoes voert graag nog met het 
bestuur van de VRK het gesprek in het kader van de evaluatie van de wet. 

 Bac GHOR (dhr. Meijer): In de Bac GHor is een rapport besproken over verminderd 
zelfredzamen. In overleg met mevrouw Somers bereidt hij een gesprek hierover voor 
het bestuur van de VRK voor, waarbij een aantal interessante dilemma’s aan de orde 
kunnen komen.. 

2. Besluitvorming

2.1 Implementatieplan verplichte GGZ
Zie hierboven.

2.2 Vaststelling kaders convenant reddingsbrigades
De heer Roest is tevreden met het voorliggende voorstel. Hij aarzelt nog bij het voorstel om 
niet te voorzien in vaccinaties van leden van reddingsbrigades op kosten van de VRK. Hij ziet 
aanleiding hier als veiligheidsregio wel in te voorzien – op vrijwillige basis – omdat er naar zijn 
mening werkzaamheden worden verricht voor de ambulances c.q. RAV. Daarbij kunnen zich 
prik-, krab- en bijtincidenten voordoen. Na enkele vragen en opmerkingen van leden vraagt 
de commissie de directie om een meer uitgewerkte notitie rond dergelijke vaccinaties, 
waarbij onder andere aan de orde kan zijn de veronderstelde link met taken van de 
veiligheidsregio/GHOR of RAV/ambulance, het feitelijke risico dat aan de orde is, de 
precedentwerking naar andere vrijwilligers die in de maatschappij vergelijkbare taken op zich 
nemen (vrijwillige politie, vrijwillige brandweer) en de financiële consequentie. 

De heer Meijer merkt nog op dat een alinea in de notitie verkeerd gelezen kan worden. Het is 
niet de VRK die de kazerne in Zandvoort betaalt, dat is de gemeente Zandvoort. Dit is een 
combilocatie waar ook de reddingsbrigade is gevestigd.

De heer Smit wil graag de afspraken met de reddingsbrigade in zijn gemeenten op papier 
zetten, en daarbij de afspraken laten aansluiten bij afspraken tussen andere gemeenten en 
brigades. De heer Roest zal hem en de heer Dales de afspraken toesturen zoals die in 
Bloemendaal gelden, samen met een overzicht van de wensen van brigades op het gebied 
van materieel. 

besluit
1. De bestuurlijke kaders voor de herijking van het convenant en de 

samenwerkingsafspraken tussen de VRK en de reddingsbrigades vast te stellen;
2 Kennis te nemen van het in kaart gebrachte wensenpakket van de reddingsbrigades 

en voorgenomen invulling van een aantal van deze wensen door de VRK;
3 De directie te verzoeken een notitie op te stellen met overwegingen bij de wens van 

de reddingsbrigades dat de VRK voorziet in vaccinaties;
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4 Niet over te gaan tot aanwijzing van een bestuurlijk portefeuillehouder 
reddingsbrigades

3. Ter advisering AB/DB

3.1. Advies DB over concept-jaarverslag
De voorzitter stelt eerst het accountantsverslag aan de orde. De heer Roest stelt vast dat de 
organisatie een compliment verdient over de geboekte voortgang. Naar aanleiding van het 
accountantsverslag geven de heren Dales en Schippers op verzoek van de heer Roest nog 
enige toelichting op het meldkamerdossier. Mevrouw Nienhuis constateert dat de accountant 
ook zorgpunten aangeeft op het gebied van de interne controle, onder andere vanwege een 
vacature. Zij is van mening dat daardoor de CBV nu een te grote rol moet noemen. De heer 
Schippers meldt dat al gestart is met de opvolging van de adviezen van de accountant, 
waarbij de invulling van de vacature ook de aandacht heeft. De invulling moet passen bij de 
wijze waarop de VRK invulling geeft aan interne audits. De organisatie van interne audits is 
mede een grond geweest waarop de VRK een ISO-certificering heeft kunnen ontvangen. 

Mevrouw Nienhuis verzoekt verder om de stukken eerder aan de CBV toe te sturen, zodat de 
leden van de commissie voldoende tijd hebben om te adviseren. De heer Schippers zegt toe 
hier op te zullen letten, omdat de adviesrol van de CBV voor de directie belangrijk is.
Mevrouw Nienhuis vraagt erop te sturen dat volgend jaar niet weer investeringen door 
worden geschoven naar het nieuwe jaar. De heer Schippers geeft aan dat dat niet valt toe te 
zeggen, de organisatie is vaak afhankelijk van leveranciers of andere factoren die zij niet in 
de hand heeft. Verder heeft mevrouw Nienhuis bezwaar tegen het feit dat de VRK het 
resultaat niet deels terugstort, terwijl er in de begroting 2020 wel een volledige compensatie 
van stijgende kosten van de gemeenten wordt gevraagd, en er een volledige invulling van 
oud voor nieuw plaatsvindt.

Mevrouw Verkleij vraagt naar de plannen die liggen onder het voorstel tot vormen van een 
reserve voor duurzaamheidsmaatregelen. Ze is op zich geen tegenstander van zulke 
maatregelen, maar constateert dat gemeenten financieel krap zitten. Goede onderbouwing 
van dergelijke maatregelen richting haar raad is geboden. Mevrouw Nienhuis heeft ook 
aarzeling bij het voorstel, wat haar betreft is duurzaamheid van belang, maar moet de VRK in 
deze niet op de gemeenten vooruit lopen.
De heer Schippers meldt dat er een plan voor duurzaamheid is opgesteld. De VRK loopt op 
het gebied van duurzaamheid achter op de gemeenten. Een budget om een eerste start te 
maken is zeer gewenst, dat maakt het uitwerken van plannen ook zinvol. Daarom is het 
betreffende voorstel van belang. Dit is dan ook voor het eerste in vier jaar dat er geen 
bedragen worden teruggestort aan gemeenten (2017: € 1.316.000, 2016: € 442.071, 2015: 
€ 575.402, 2014: € 1.277.000). De heer Dales merkt op dat bij de medewerkers in de 
organisatie een grote wens leeft om in een organisatie te mogen werken waarin 
duurzaamheid een serieus aandachtspunt is. Het aanbrengen van zonnepanelen op het 
platte dak kan een goed begin zijn. 
De heer Meijer constateert dat de hoofdregel luidt dat het begrotingsresultaat teruggaat naar 
de gemeenten als de reserve op voldoende niveau is. Hetgeen de heer Schippers schetst 
over de afgelopen jaren onderstreept die hoofdregel. Hij ziet in het in het leven roepen van 
een voorziening voor duurzaamheidsmaatregelen een uitzondering waar de maatschappij en 
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de organisatie nu om vraagt. Voorwaarde voor besteding moet wel zijn dat er een duidelijk 
plan is, en dat voor besteding een akkoord van het bestuur wordt gevraagd. Mocht dit 
akkoord er niet zijn, dan valt de voorziening na het jaar weer vrij. Op deze wijze vertaalt hij 
de inbreng van de commissie in een advies aan het DB. Uiteraard zijn de gemeenten vrij in 
de verwoording van de zienswijze op dit voorstel. Uiteindelijk besluit het AB dan op 8 juli over 
het voorstel. 

Mevrouw Verkleij merkte ten slotte op dat haar raad niet voldoende heeft aan de termijn voor 
de zienswijze van acht weken. Meerdere aanwezigen melden hetzelfde. De heer Schippers 
constateert dat de uiterste termijn het moment van besluitvorming door het AB is, op 8 juli. 

Besluit
Het DB positief te adviseren over de volgende voorstellen, na hierover een zienswijze 
van de raden te hebben gevraagd 
1. Aan het AB voor te stellen:

a. Ten behoeve van uitgaven in het kader van achterblijvende frictiekosten 
meldkamer, een bestemmingsreserve in te stellen voor een bedrag van 
€ 500.000

b. In het kader van Duurzaamheid een bestemmingsreserve in te stellen voor een 
bedrag van € 500.000, met dien verstande dat de inzet van de middelen akkoord 
van het Algemeen Bestuur behoeft, en dat het uiterlijk 1 januari 2021 niet tot 
geaccordeerde bestedingsvoorstellen komen, leidt tot vrijval van de reserve

c. Een bedrag van € 200.000 op te nemen in een voorziening voor nog te betalen 
kosten besparingsopdracht meldkamer

d. Het resterend voordelig jaarresultaat ad € 146.506 toe te voegen aan de 
algemene reserve.

2. Het AB voor te stellen een bedrag van € 4.382.628 aan restantkredieten voor 
vervangingsinvesteringen en een bedrag van € 2.428.916 voor de verbouwing 
meldkamer over te hevelen naar 2019 conform specificatie bijlage 2 van het 
Jaarverslag.

3. Het AB voor te stellen het restantkrediet voor de investeringen ICT van de 
meldkamer van € 391.029 over te hevelen naar 2019;

4. In verband met de rechtmatigheid het AB voor te tellen de in deze jaarrekening 
verantwoorde overschrijdingen alsnog goed te keuren;

5. Het ontwerp-jaarverslag 2018 aan te bieden aan de regiogemeenten met het verzoek 
hun zienswijze kenbaar te maken.

6. Het jaarverslag 2018 op 8 juli 2019 te agenderen voor besluitvorming door het AB.

3.2 Advies DB over concept-programmabegroting 2020
Mevrouw Nienhuis herhaalt hetgeen ze bij de uitgangspuntennotitie naar voren heeft 
gebracht over de duikteams: wat haar betreft is er een goede bestuurlijke discussie nodig 
over nut en noodzaak van deze inzet door Brandweer Kennemerland. Ze merkt verder op dat 
de rol van de VRK/GGD op het snijvlak van zorg en veiligheid slechts klein is, het voortouw 
ligt bij de gemeenten. Wat betreft de investeringen in digitale werkplekken en zaakgericht 
werken constateert ze dit soort maatregelen vaak ook rendement hebben, ze mist daarover 
informatie. Daarnaast verwacht ze dat de investering in digitale werkplekken pas in 2021 tot 
kapitaalslasten zal leiden. Mevrouw Verkleij sluit hierop aan met de opmerking dat het hier 
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om hoge bedragen gaat. 
Mevrouw Nienhuis merkt verder op dat ze haar eerdere opmerking bij het jaarverslag 
herhaalt dat ze een stapeling van maatregelen ervaart, waardoor gemeenten niet profiteren 
van financiële ruimte bij de VRK. Ze is van mening dat er voldoende ruimte is om hierin een 
andere afweging te maken. Daarbij hangen er ook nog wat zaken boven de markt, zoals de 
financiële consequenties van stevigere evenementenadvisering. Ze is hierdoor onaangenaam 
verrast, omdat bij de behandeling van het beleid over regionale evenementen hier geen 
informatie over is gegeven. 

De heer Schippers geeft aan dat het bestuur in een eerdere fase heeft besloten drie 
duikteams in stand te willen houden. De organisatie is nu gehouden aan strengere wettelijke 
eisen, anders staan de drie teams op non-actief. In 2020 zal hij de commissie een waterrisico-
analyse presenteren, die het bestuur de mogelijkheid geeft nader te beslissen over 
voortzetting van de teams. De heer Dales geeft aan dat het DB met dit in het achterhoofd, 
het voorstel ook heeft neergelegd bij de commissies.
Hij vult verder aan dat zaakgericht werken ook binnen gemeenten zelf tot kosten leidt. Het is 
van belang dat de VRK vervolgens wel aan kan sluiten bij gemeenten en omgevingsdienst, 
die ook overgaan tot een meer digitale manier van werken. De introductie van de 
Omgevingswet maakt dit voor alle overheden onontkoombaar. 

De heer Schippers geeft verder mee dat de organisatie zeer kritisch heeft gekeken naar 
mogelijkheden in eigen huis om knelpunten op te lossen. Dit is de eerste begroting waarin 
‘nieuw voor oud’ op deze manier helder wordt gepresenteerd. De bedoeling is daarmee zo 
door te gaan. Op het moment dat zaakgericht werken tot rendementen leidt, worden die op 
deze manier voor het bestuur ook zichtbaar. Het financiële effect is niet vooraf te 
voorspellen. Verder zal hij onderzoeken ofde investeringen in digitale werkplekken in 2019  
gerealiseerd zullen zijn, waarmee de kapitaalslasten al in 2020 vallen. Anders worden deze 
alsnog verschoven naar de programmabegroting 2021.

De heer Meijer waardeert de openheid en transparantie waarmee de organisatie nieuw voor 
oud presenteert, in gemeenten is dat vaak helemaal niet gemakkelijk. Gehoord de commissie 
constateert hij dat het DB uiteindelijk positief geadviseerd kan worden over het voorstel deze 
conceptbegroting te presenteren aan de gemeenten, waarbij gemeenten zelf 
verantwoordelijk zijn voor hun zienswijze. De heer Roest ziet in de presentatie van de 
begroting ook de ambitie waarmee de organisatie zich presenteert. Voor het bestuur is het 
van wezenlijk belang dat een regionale organisatie op deze wijze elan toont. 

Mevrouw Nienhuis verzoekt er in ieder geval voor te zorgen dat er geen investeringen 
worden gedaan in de duikteams die later tot desinvestering zouden leiden. 

besluit
Het DB positief te adviseren over de volgende voorstellen 
1. Aan het AB voor te stellen, na hierover de zienswijzen van de gemeenten te 

hebben gevraagd:
a. De programmabegroting 2020-2023 vast te stellen.
b. In te stemmen met de in de programmabegroting vervatte jaarschijf 2020 van 

het meerjareninvesteringsplan 2020-2023 en daarvoor de bijbehorende 
kredieten te voteren (zie bijlage 4.6 programmabegroting).
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c. In te stemmen met de gewijzigde jaarschijf 2019 en daarvoor de bijbehorende 
kredieten te voteren (zie bijlage 4.6 programmabegroting)

d. In te stemmen met het eventueel betrekken van investeringen uit de 
jaarschijven 2021-2023 van het MJIP 2020-2023 bij de aanbestedingen om zo 
een aantrekkelijk inkoopvolume en efficiënt inkoopproces te bevorderen. De 
uitlevering van dit soort investeringen gebeurt over meerdere jaren.

e. Een krediet te voteren voor de aanschaf van twee watertankwagens voor een 
bedrag van € 600.000 in 2020. De structurele lasten ad € 52.000 zullen vanaf 
2021 leiden tot een verhoging van de gemeentelijke bijdrage.

f. De directie van de VRK mandaat te verlenen voor het aantrekken van 
langlopende leningen in 2020 tot maximaal € 3.6 miljoen.

g. De nieuw beleidsvoorstellen vast te stellen.
o Versterking vakbekwaamheid duikploegen brandweer € 334.000
o Maatschappelijke zorg/verbinden zorg en veiligheid € 50.000
o Voortzetting aandacht statushouders € 80.000
o Infectieziektebestrijding € 41.000
o Duurzaamheid € 50.000
o Flexibele digitale werkplekvoorzieningen € 150.000 (voor zover 2020 

haalbaar is)
o Zaakgericht werken € 255.000

h. In te stemmen met een verhoging van de inwonerbijdrage vanaf 2019 ten 
behoeve van het Zorg&Veiligheidshuis met een bedrag van € 60.000.

2. De directie te verzoeken de overwegingen rond de evenementen-ondersteuning 
nader te onderzoeken met de gemeenten en op basis daarvan het bestuur een 
voorstel te doen 

3.3. Advies AB over vaststelling Crisisplan VRK

Besluit
- het AB positief te adviseren over de vaststelling van het Crisisplan VRK 2019.

3.4 Advies AB over convenant met OM en Politie
De heer Schippers licht op een vraag van mevrouw Verkleij toe dat er landelijk een 
onderscheid wordt gemaakt tussen het begrip ‘meldkamer’ en ‘meldkamerfunctie’. 

Besluit
- het AB positief te adviseren over het convenant met de samenwerkingsafspraken 

tussen de VRK, Politie Noord-Holland en Openbaar Ministerie.

3.5 Advies AB over oprichting coöperatie brandweerschool
Verschillende burgemeesters merken op dat de reactietermijn een probleem is voor de 
raden. De heer Schippers meldt als de school niet in de zomer opgericht kan worden, de drie 
afzonderlijke opleidingen van de regio’s een accreditatieprocedure moeten doorlopen. 
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Besluit
Het Algemeen Bestuur positief te adviseren over het besluit om 
1. Het voornemen uit te spreken in te stemmen met de oprichting van de 

Coöperatie Brandweerschool Noord-Holland U.A.;
2. In te stemmen met het ondertekenen van de bijgevoegde Akte van oprichting 

door de bestuurders van de coöperatie, na definitieve besluitvorming in het 
Algemeen Bestuur;

3. Dit voornemen en de Akte van oprichting voor te leggen aan de betrokken 
gemeenteraden conform art. 15 van de Gemeenschappelijke Regeling, juncto 
artikel 31a van de Wet Gemeenschappelijke Regeling.

4. In te stemmen met het benoemen van één bestuurder per regio in de ALV en 
daarmee invulling te geven aan de toezichthoudende rol op de Brandweerschool 
NH (en hier geen externe Raad van toezicht aan toe te voegen). 

5. In te stemmen met het voornemen drie jaar na oprichting over te gaan tot 
evaluatie van het functioneren van de brandweerschool.

4. Ter kennisgeving 

4.1 Jaarverslag bevolkingszorg

De commissie spreekt zijn complimenten uit over hetgeen door bevolkingszorg in 2018 tot 
stand is gebracht.

Besluit
 Kennis te nemen van het Jaarverslag 2018 van Bevolkingszorg Kennemerland

4.2. Concept-samenwerkingsconvenant en privacyprotocol zorg&veiligheidshuis
Mevrouw Nienhuis merkt op dat een burgemeester wettelijk al een mandaat heeft om 
stukken namens het college te ondertekenen. Het voorstel dat in de memo zit is daarmee 
niet aan de orde.

Besluit
 Kennis te nemen van de convenanten en protocollen met betrekking tot 

samenwerking en gegevensdeling in het kader van het ZVH Kennemerland, die aan 
de colleges ter instemming worden voorgelegd. 

5. Rondvraag en sluiting
De heer Roest meldt dat het DB in principe heeft ingestemd met een verzoek van 
Bloemendaal om de VRK als opdrachtnemer te laten functioneren voor het realiseren van een 
vervanging van de brandweerpost in Bennebroek. 
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